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Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen javaslata van Miniszter úrnak arra nézvést, hogy a jövőben megelőzhetőek
legyenek a 7-es úton, Martonvásárnál kialakuló kilométeres kocsisorok? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Hónig Péter
közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr !

Képviselő i fogadóórámon a következő ügyben fordultak hozzám. A 7-es út Martonvásáron

átmenő szakaszánál jelzőlámpa üzemel, amely a nyári csúcsforgalomban drámai mértékben

lassítja a forgalmat . Gyakran kilométeres kocsisorok alakulnak ki az említett szakaszon,
amely minden bizonnyal az ott lakóknak épp annyi kellemetlenséget okoz, mint a várakozásra

kárhoztatott autósoknak .

Kérdezem Miniszter úrtól :
Mi indokolja a szóban forgó jelző lámpa üzembe helyezését?
Ki állította fel a szóban forgó jelző lámpát?
Milyen javaslata van Miniszter úrnak arra nézvést, hogy a jöv őben megelőzhetőek
legyenek a 7-es úton, Martonvásárnál kialakuló kilométeres kocsisorok?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . augusztus 3 .

Kékkői Zoltá
országgyűlési képviselő'


	page 1

